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1. Klassikkokirja, jonka kirjoittaja on kotoisin Englannista, 

Skotlannista, Walesista tai Pohjois-Irlannista

2. Kirja, jonka nimessä on sana tähti tai sen taivutusmuoto

3. Kirja liittyy Agatha Christieen,

joka on kuuluisa dekkarikirjailija

4. Kirja on Otavan kirjaston kirjalistalla (pääset yleiskieliseen

listaan osoitteessa www.otava.fi/otavankirjasto/)

5. Kirjassa on epilogi eli loppukohtaus, 

joka tulee varsinaisen tarinan jälkeen

6. Kirja sijoittuu kaupunkiin, 

jossa on joskus järjestetty talviolympialaiset

7. Kirja on romanttinen ja viihdyttävä

8. Kirjassa kukaan ei rakastu

9. Kirjassa on jääkiekkoilija

10. Kirjassa joku leikkaa jotakin

11. Kirjassa on 400–500 sivua

12. Kirjan nimi ei paljasta, millä kielellä kirja on kirjoitettu

13. Kirjassa joku juhlii syntymäpäiviä

14. Kirjassa on robotti, drooni tai jokin vastaava laite

15. Kirja, jonka kannessa tai nimessä on lintu

16. Kirja, jonka kirjailija kirjoittaa eri-ikäisille, 

esimerkiksi aikuisille ja lapsille

17. Kirjan nimessä on jokin kansallisuus, 

esimerkiksi suomalainen

18. Kirja kuuluu vähintään kahteen eri genreen, 

esimerkiksi kauhuun ja romantiikkaan

19. Kirja, jonka nimessä on jokin talon osa

20. Haluaisit olla joku kirjan hahmoista

21. Kirjassa joku käy museossa

22. Kirjan kansi on sininen tai kirjan nimessä on sana sininen

23. Cozy crime -dekkari eli kirja, jossa on kevyttä jännitystä

24. Kirjassa on sirkus tai huvipuisto

25. Kirja on matkakertomus, jossa kirjailija kertoo matkastaan
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26. Kirja tuo esiin sukupuolen ja seksuaalisuuden monimuotoisuutta

ja siinä on onnellinen loppu

27. Kirjassa on puutarha

28. Kirjassa joku tanssii

29. Kirjan tapahtumat sijoittuvat vähintään

kahdelle vuosikymmenelle

30. Kirja, jonka päähenkilön vanhemmat ovat

kadonneet tai muuten poissa

31. Kirjassa on soittolista tai 

kirjassa mainitaan jokin laulu

32. Kirjan kannessa tai nimessä on linna

33. Kirjan päähenkilö on yli 60-vuotias

34. Kirjassa joku menee piiloon

35. Kirjassa on lyhyet luvut

36. Haluat jutella kirjasta muiden kanssa, 

kun olet lukenut sen

37. Kirja liittyy radioon tai television

38. Kirjassa joku keräilee jotakin

39. Kirja kirjailijalta, jonka kirjoja et ole lukenut aiemmin

40. Kirjassa on syksy

41. Kirjan kansi tai nimi on mielestäsi kaunis

42. Kirjassa on sanoja tai lauseita toisella kielellä

43. Lempikirjailijasi uusin kirja

44. Kirja on ollut ehdolla Helsingin Sanomien

kirjallisuuspalkinnon saajaksi

45. Kirjassa joku kiusaa toista

46. Kirja on ensimmäinen osa trilogiasta

eli kolmen kirjan sarjasta

47. Kirja on toinen osa trilogiasta

48. Kirja on kolmas osa trilogiasta

49. Kirja on julkaistu vuonna 2026

50. Kirjaston työntekijä suosittelee kirjaa
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